
 Protokół Nr 1/2019
posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 
w dniu 21 stycznia 2019 r.

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
2. Zapoznanie  ze  szkołami  i  placówkami  oświatowymi  podległymi  Starostwu

Powiatowemu w Nowym Sączu:
a. Zespół Szkół i Placówek w Piwnicznej Zdroju;
b. Liceum Ogólnokształcące im. Marii Skłodowskiej-Curie w Starym Sączu;
c. Powiatowa Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Nowym Sączu Filia 

w Starym Sączu;
d. Powiatowy Młodzieżowy Dom Kultury w Starym Sączu;
e. Internat Międzyszkolny w Starym Sączu;
f. Powiatowe Centrum Usług Wspólnych w Starym Sączu;
g. Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych im. Ks. Prof. Józefa Tischnera 

w Starym Sączu.
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1.

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz otworzył posiedzenie i przywitała wszystkich
przybyłych.

W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji oraz zaproszeni goście:

Artur ROLA - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury  i Sportu;
Urszula JANUSZ - Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek w Piwnicznej 

Zdroju;
Krzysztof SZEWCZYK - Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego im. Marii 

Skłodowskiej-Curie w Starym Sączu;
Stanisława JAROSZ - Kierownik Powiatowej Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Nowym Sączu Filia w Starym 
Sączu;

Krzysztof SZEWCZYK - Dyrektor Powiatowego Młodzieżowego Domu 
Kultury w Starym Sączu;

Lucyna DYBIEC - Dyrektor Internatu Międzyszkolnego w Starym 
Sączu;

Elżbieta CIURKA - Kierownik Powiatowego Centrum Usług 
Wspólnych w Starym Sączu;

Grzegorz SKALSKI - Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. 
Ks. Prof. Józefa Tischnera w Starym Sączu.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia i poddała go pod głosowanie.

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty.

Protokół Nr 1/2019   21 stycznia 2019 r. 1



Ad 2.
Komisja  Edukacji  przystąpiła  do  objazdu  placówek  oświatowych  podległych  Starostwu
Powiatowemu w Nowym Sączu:

a) Zespół Szkół i Placówek w Piwnicznej Zdroju;

b) Liceum Ogólnokształcące im. Marii Skłodowskiej-Curie w Starym Sączu;

c) Powiatowa Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Nowym Sączu Filia w 
Starym Sączu;

d) Powiatowy Młodzieżowy Dom Kultury w Starym Sączu;

e) Internat Międzyszkolny w Starym Sączu;

f) Powiatowe Centrum Usług Wspólnych w Starym Sączu;

g) Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych im. Ks. Prof. Józefa Tischnera w Starym 
Sączu.

Potrzeby zgłaszane przez Dyrektorów to m.in.:

1. Zespół Szkół i Placówek w Piwnicznej Zdroju;

a. dokumentacja związana z przebudową części drewnianej obiektu, która po 
przeprowadzonym remoncie da możliwość zwiększenia obłożenia dwukrotnie,

b. poprawienie estetyki boiska sportowego, sztuczna trawa, podniesienie nawierzchni 
boiska do poziomu drogi,

c. odwodnienie wokół boiska sportowego, 

2. Liceum Ogólnokształcące im. Marii Skłodowskiej-Curie w Starym Sączu;

a. możliwość wpłynięcia na uruchomienie połączenia na trasie Stary Sącz – 
Podegrodzie oraz Stary Sącz – Ochotnica –Tylmanowa, co spowoduje znaczy wzrost 
naboru do szkół. 

3. Powiatowa Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Nowym Sączu Filia w Starym

Sączu;

a. brak poczekalni,

b. braki w administracji – brak sekretarki,

c. wyciszenie gabinetu do przeprowadzenia diagnozy 

4. Powiatowy Młodzieżowy Dom Kultury w Starym Sączu;

a. wykonanie malowania sal i wymiana podłóg na II piętrze PMDK w Starym Sączu 
koszt. ok. 67 000 zł.,

b. adaptacja jednej z sal na studio nagrań,

5. Internat Międzyszkolny w Starym Sączu;

a. poprawa warunków bytowych,

b. poprawa zewnętrznej struktury wokół Internatu, (według wykonanego projektu na 
potrzeby rewitalizacji),

c. poszerzenie parkingu i ułożenie nowej kostki na jego części oraz na wjeździe,
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f. rozwiązanie problemu z sąsiadką, która zajmuje część posesji bezprawnie 
(zagrodziła 4 metry pasa należącego do Internatu na rzecz własnego ogrodu),

6. Powiatowe Centrum Usług Wspólnych w Starym Sączu;

a. poszerzenie parkingu z tyłu budynku dla CUW,

b. toaleta

7. Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych im. Ks. Prof. Józefa Tischnera w Starym Sączu.

a. wykonanie dachu na budynku szkoły przy ul. Batorego; 

b. inne remonty w budynku przy ul. Batorego (np. wymiana instalacji elektrycznej, 
elewacja zewnętrzna;

c. budowa sali gimnastycznej wraz z przewiązką, działka w planie zagospodarowania 
przestrzennego jest przekształcona pod tego typu obiekt.

Przewodniczący Komisji  Andrzej  Gancarz  poddał pod głosowanie wniosek do Zarządu

Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  wystąpienia  do  Wójtów  i  Burmistrzów  Powiatu

Nowosądeckiego  w sprawie  rozwiązania  problemów  z  dowozem młodzieży  do  jednostek

oświatowych  Powiatu Nowosądeckiego z terenu Starego Sącza.  Brak połączenia  na trasie

Stary Sącz  – Podegrodzie  oraz Stary Sącz – Ochotnica  –Tylmanowa,  powoduje znacznie

zmniejszenie naboru do szkół z tego terenu.  

Wniosek został jednogłośnie przyjęty i stanowi załącznik do protokołu. 

Dyrektor Zespołu Szkół  i  Placówek w Piwnicznej  Zdroju Urszula  Janusz oprowadziła

Komisję Edukacji po placówce.

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego im. Marii  Skłodowskiej-Curie  w Starym Sączu

Krzysztof Szewczyk oprowadził Komisję Edukacji po placówce.

Kierownik Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowym Sączu Filia w

Starym Sączu Stanisława Jarosz oprowadził Komisję Edukacji po placówce.

Dyrektor  Powiatowego  Młodzieżowego  Domu  Kultury  w  Starym  Sączu  Krzysztof

Szewczyk oprowadził Komisję Edukacji po placówce.

Dyrektor  Internatu  Międzyszkolnego  w  Starym  Sączu  Lucyna  Dybiec  oprowadziła

Komisję Edukacji po placówce.

Kierownik Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Starym Sączu Elżbieta Ciurka

oprowadziła Komisję Edukacji po placówce. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Ks. Prof. Józefa Tischnera w Starym

Sączu Grzegorz Skalski  oprowadził Komisję Edukacji po placówce. Ponadto poddano do

zastanowienia temat związany z utrzymaniem 3 budynków szkoły zwłaszcza budynku przy

ul. Batorego w przypadku gdyby udałoby się wybudować halę sportową z przewiązką i salami

lekcyjnymi. 
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Komisja przyznała, iż pomysł jest dobry, jednakże jest kolejka na sale sportowe w szkołach

na  ternie  powiatu  nowosądeckiego  i  w  pierwszej  kolejności  powstać  powinna  sala  w

Marcinkowicach. Do szkoły uczęszcza młodzież z Ukrainy otrzymująca stypendium.

Konflikt  z  gronem  pedagogicznym  został  zażegnany  pomimo,  iż  w  szkole  działa  już  5

związków zawodowych. 

Ad 3/4
Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz podziękował zebranym za przybycie i zamknął
posiedzenie.

                                                                            Przewodniczący
       Komisji Edukacji RPN

            Andrzej Gancarz

Protokołowała: Anna Walczak
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